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Pan Rafat Klimczak 

Radny Rady Miejskiej w Zychlinie 

W odpowiedzi na Pana wniosek o dokonanie analizy gospodarowania zielenig na terenie gm. 
Zychlin uprzejmie informuje. co nast^puje: 

Urza_d Gminy w Zychlinie stara sie. systematycznie dokonywac nowych nasadzen zieleni na 
terenach komunalnych, bazujqc na biezqcych obserwacjach i analizie stanu istniejqcych obszarow 
zieleni. Bezspornym pozostaje fakt, iz Gmina moze przyczyniac sie. do rozwoju zieleni wytgcznie na 
wtasnych gruntach, w obszarze parkow komunalnych lub ciqgach drog gminnych. 

Przepisy ustawy o ochronie przyrody (Dz. U. z 2018r. poz. 1614 t.j.) warunkujq szereg wyja.tkow 
od uzyskania zezwolenia na usunie.cie drzew i krzewow (art. 83f w/w ustawy), a zatem w wielu 
przypadkach burmistrz nie ma wptywu na usuwanie drzew na terenach prywatnych lub gruntach 
uzytkowanych rolniczo. 

W przypadku terenu zieleni nad rzeka. Studwia. (przy ul. Traugutta, okolice mostu) informuje;, 
ze na niniejszym terenie w 2018 roku dokonano nasadzen 56 szt. drzew (w tym m.in. lipy, d^by, 
swidosliwy) oraz 40 szt. krzewow (aronia, deren), ktore w przysztosci oprocz walorow estetycznych 
i przyrodniczych be.da. stanowic miejsce przyjazne ptakom i pszczotom. Jednoczesnie oznajmiam, 
ze w planach jest dokonanie nasadzen wie_kszej ilosci krzewow oraz kwiatow na niniejszym terenie, 
jednakze z uwagi na rozbudowanq infrastrukture, techniczna, terenu oraz koniecznosc pozostawienia 
niezadrzewionego kilkumetrowego pasa wzd+uz rzeki celem jej czyszczenia, nie planujemy kolejnych 
nasadzen drzew. 

Zapewniam, ze sukcesywnie be.dziemy czynic starania o wykonywanie kolejnych nasadzen 
drzew i krzewow rodzimych. 


